
 آرمان ملی: روز گذشته مجمع انتخاباتی هیات فوتبال 
استان تهران برگزار و در نهایت مسئولیت فوتبال پایتخت به 

میرشاد ماجدی سپرده شد. 
   شروع و حواشی

روز گذشته انتخابات ریاست هیات فوتبال استان تهران با 
حضور مهدی تاج، مهدی محمدنبی و منصور قنبرزاده؛ رئیس 
و نواب رئیس فدراسیون فوتبال و علی جوادی، مدیر کل اداره 
ورزش و جوانان استان و نامزدهای انتخابات در محل آکادمی 
ملی المپیک از ساعت 15 آغاز شد. در ابتدا ابراهیم شکوری، 
امیر عرب براقی و مجید محمدی به عنوان ناظران مجمع 
انتخاباتی معرفی شده اند. از ورود نماینده آکادمی کیا به این 
مجمع جلوگیری شد. در شرایطی که از ورود مهدی اربابی، 
رئیس سابق 1۰ ساله هیات فوتبال تهران به مجمع جلوگیری 
شده بود و این امر نگرانی شدید او را به همراه داشت  در نهایت 
وی همراه با پسرش و رضا درویش وارد سالن شد. درویش 
تهدید کرده بود اگر اربابی وارد سالن نشود در مجمع شرکت 
نمی کند و او را سرقفلی ورزش کشور دانست. علی خطیر و رضا 
درویش، مدیرعامل استقلال و پرسپولیس در کنار هم نشستند. 

   صحبت سراجی 
مهرداد سراجی پیش از آغاز مجمع انتخاباتی هیات فوتبال 
تهران در جمع خبرنگاران گفت: همیشه موارد را مطرح کرده ام 
و هر وقت به تنگ آمدم به سراغ شما آمدم. باید بازهم محوریت 
و اصالت را به اخلاق بدهیم تا یک رقابت دوستانه داشته باشیم. 
مثل همان مسابقه ای که بازیکنان دو تیم بازی جوانمردانه را 
رعایت می کنند و در ابتدا و انتهای مسابقه با هم دست می دهند. 
این بهترین رویه است. حلقه مفقوده فوتبال ما اخلاق است. وی 
در مورد اینکه در این انتخابات مواردی که گفته رعایت شده 
گفت: من رعایت کرده ام و توصیه ام به رفقا همین بود و با اکثر 
نامزدها هم نشست گذاشتم وبه هیچ کدام از آنها هم جسارت 
نکردم که بگویم به نفع من انصراف بدهید چون همه آنها از من 
فوتبالی تر و مسلط تر هستند. ولی گفتم همدیگر را تخریب 
نکنیم و پول خرج نکنیم. حداقل من و دوستانم که با من کار 
کرده اند در همه سطوح از وزارت ورزش، هیات ها، فدراسیون و 

دوستان خبرنگارم به همه این توصیه من بود و امیدوارم سربلند 
باشم. نامزد انتخابات هیات فوتبال تهران در مورد اینکه درباره 
انتشار فایل صوتی منتشر شده دل چرکین نشده اید، گفت: این 
رفتارهایی که دیدیم خیلی کم بود و حجم تخریب و توهین و 
رفتارهای عجیب در برخی دوران دیدیم نبود، نقطه قوت این 
رقابت ها این مسائل به حداقل رسید. در مورد فایل صوتی که 
منتشر شد واقعا باعث خجالت است. در نهایت من یا دیگری 
یا اسم خاصی را نمی شود گفت این خانواده فوتبال است که 
متضرر می شود و من تاکید و نظرم این است اخلاق را محور 
رفتارهایم قراربدهیم و مطمئنا تصمیمی که حول محور اخلاق 
گرفته می شود که در فوتبال هم می گوییم بازی جوانمردانه آن 

پیروز خواهد شد. 
   پاسخ ماجدی 

نتخابات هیات  میرشاد ماجدی در خصوص حضور در ا
فوتبال استان تهران، اظهار داشت: بچه تهران هستم وظیفه 
دانستم خدمتی را بعد از 35 سال بازی و کارکردن در فوتبال 
تهران، انجام بدهم. ماجدی در مورد اینکه آیا ممکن است فردی 
به نفع او انصراف بدهد، گفت: باید از تمام پتانسیل هایمان 
استفاده کنیم که در این انتخابات رای خوبی بیاوریم. ائتلافی 

را صورت دادیم و دیشب صحبت کردیم.
 عزیزان همه از کارشناسان خوب فوتبال هستند و نیاز 
تهران هم افراد فوتبالی و تحصیل کرده است. وی در خصوص 
انتشار یک فایل صوتی، عنوان کرد: 2 نفر در مورد من صحبت 
می کنند که جزو مجمع و رای دهنده ها نیستند. شکایتی را 
تنظیم کردم که روز چهارشنبه وکیلم کار را دنبال خواهد کرد. 
مطمئن باشید به سرنخ نهایی می رسم. همه این صدا را شنیدید. 
فکر می کنید دسیسه است یا همین طوری بیرون آمده؟ اصلا 
نوع صحبت ها و پرسش ها این است که علیه من باشد. سابقه و 
تجربه من مشخص است. زیر بار این حرف ها هم نخواهم رفت. 
من هم اصلا صحبتی نکردم. گفتم در استعدادیابی هستم. این 
فایل صوتی همه جامعه فوتبال را زیر سوال برده است. همه باید 
فشار بگذارند سرنخ را پیدا و معرفی کنیم. باید مشخص شود 
چه کسی این کار را کرده و چه اتفاقی افتاده است. عضو هیات 

رئیسه فدراسیون فوتبال در مورد اینکه گفته می شود شانس 
اصلی ریاست هیات فوتبال استان تهران است، اظهار داشت: 
خودم یک رای دارم. اگر دوستانم هم رای داشته باشند، -3 2 
رای می شود. ماجدی در مورد اینکه قرار است روز چهارشنبه 
پس از 15 سال فرد جدیدی رئیس هیات فوتبال تهران شود، 
گفت: ما فوتبالی هستیم و سعی می کنیم کار را جلو ببریم. واقعا 
کار سختی است. 15 سال با یک روش و استراتژی جلو رفته، 
الان قرار است تغییر پیدا کند. اکثر افراد مخصوصا فوتبالی ها با 
تغییر مخالف هستند. لذا زمان می برد. ان شاا... هرکسی انتخاب 
می شود برنامه ویژه ای داشته باشد. یادمان نرود این انتخابات 
یک سال و نیم است و نمی توان برنامه بلند مدت داشت. وی 
در خصوص اینکه سراجی اعلام کرده کاندیداهای دیگر بهتر 
است پول خرج نکنند و در فضای سالم و عادلانه رقابت کنند، 
اظهار داشت: من در مورد خودم صحبت می کنم نه افراد دیگر، 
هرکسی هرچه گفته خودش پاسخگو است. این هیجانات در 

همه انتخابات هست. امیدواریم سالم باشد. 
   رقابت 

محمدعلی خالقی راد، علی روزبهانی، عباس زواره، مهرداد 
سراجی، علیرضا سهرابی، مجید کیومرثی، اسماعیل گودرزی، 
میرشاد ماجدی، مهدی ملک آباد، سهیل مهدی، علیرضا یزدانی 
و علی ایلکا نامزدهای انتخاباتی ریاست هیات فوتبال تهران 
بودند که افرادی مثل ایلکا، روزبهانی، زواره، سهرابی و یزدانی 
به نفع ماجدی و مهدی ملک آباد به نفع کیومرثی کناره گیری 
کردند. مهدی و گودرزی نیز دیگر نفراتی بودند که از این 
انتخابات کنار کشیدند. رقابت در نهایت بین ماجدی، کیومرثی 
و سراجی برگزار شد که سرانجام میرشاد ماجدی با کسب 27 
رأی از 46 رأی ماخوذه رئیس هیات فوتبال استان تهران در 

یک سال و نیم پیش رو شد. 
در مجمع انتخاباتی دیروز 44 نفر حضور داشتند که در این 
بین مهدی تاج و احمدرضا براتی دو رأی را داخل صندوق 
انداختند. لازم به یادآوری است که مجید کیومرثی و مهرداد 
سراجی به ترتیب 16 و سه رأی اعضای مجمع هیات فوتبال 

استان تهران را به خود اختصاص دادند. 
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دیدگـاه

گفت وگو

با  برگزاری مجمع»ماجدی«   انتخاب شد 

تغییر ریاست تغییر ریاست 
هیات فوتبال تهران هیات فوتبال تهران 

پـس از پـس از 1515 سال  سال 

  کوتاه 
آرمان ملی: سرمربی تیم فوتبال استقلال پیگیر وضعیت 
ثبت قرارداد مهاجم آرژانتینی این تیم است تا از وجود او در دیدار 
برابر هوادار استفاده کند. گوستاوو بلانکو مهاجم آرژانتینی تیم 
فوتبال استقلال با وجود اینکه در تمرینات آبی پوشان حضور 
دارد، اما به دلیل ثبت نشدن قراردادش نمی تواند برای این تیم 
بازی کند. با توجه به نیاز استقلال به این بازیکن در خط حمله، 
جواد نکونام سرمربی آبی پوشان پیگیر ثبت قرارداد این بازیکن 
است تا از او در دیدار معوقه هفته ششم لیگ برتر برابر هوادار 
استفاده کند. مسئولان باشگاه استقلال برای رعایت سقف 
قرارداد، هنوز موفق به ثبت قرارداد گوستاوو نشده اند، اما با توجه 
به رایزنی های انجام شده و پایین آمدن قراردادهای سال گذشته 
بازیکنان، به زودی قرار است قرارداد مهاجم آرژانتینی ثبت شود. 
دیدار استقلال - هوادار معوقه از هفته ششم مسابقات فوتبال 
لیگ برتر باشگاه های کشور از ساعت 18 روز جمعه 28 مهر ماه 
در ورزشگاه آزادی تهران برگزار خواهد شد. خبر دیگر در مورد 
استقلال اینکه باشگاه استقلال که دیروز )سه شنبه( رقم قرارداد 
بازیکنان و کادر فنی بزرگسالان و تیم های پایه خود برای فصل 
جاری را 223 میلیارد اعلام کرده بود، با تصحیح اشتباه خود، 
مبلغ قرارداد بازیکنان و کادر فنی بزرگسالان و تیم های پایه برای 

فصل جاری را 323 میلیارد تومان اعلام کرد. 

بیــن المــلل 
  ادن هازارد، بازیکن سابق چلسی و رئال مادرید، در 32 
سالگی اعلام بازنشستگی کرد. ادن هازارد، ستاره سابق چلسی 
و رئال مادرید، در 32 سالگی از فوتبال حرفه ای خداحافظی کرد. 
هازارد در تابستان امسال به همکاری با رئال مادرید پایان داد و به 
عنوان بازیکن آزاد گزینه های زیادی در پیش رو داشت. ابتدا گفته 
می شد او به لیگ حرفه ای آمریکا می رود و سپس شایعات انتقال 
به عربستان مطرح شد اما در نهایت این بازیکن امروز با انتشار 
پیامی رسمی به حرفه  خود به عنوان فوتبالیست پایان داد. هازارد 
در متنی طولانی در اینستاگرامش نوشت: »شما باید به خودتان 
گوش دهید و در زمان مناسب توقف کنید. پس از 16 سال و 
بیش از 7۰۰ بازی، تصمیم گرفتم به عنوان یک فوتبالیست به 
دوران حرفه  ای ام پایان دهم. توانستم رویایم را محقق کنم، در 
زمین های زیادی در سراسر جهان بازی کرده  و از آن لذت برده ام. 
در طول دوران حرفه ای ام خوش شانس بودم که با مدیران، مربیان 
و هم تیمی های بزرگی آشنا شدم. از همه برای این لحظات 
بی نظیر تشکر می کنم. دلم برای شما تنگ خواهد شد. همچنین 
می خواهم از باشگاه هایی که در آنها بازی کرده ام تشکر کنم: 
لیل، چلسی و رئال مادرید و همین طور تیم ملی فوتبال بلژیک. 
یک تشکر ویژه از خانواده ام، دوستانم، مشاورانم و افرادی که 

در روزهای خوب و بد به من نزدیک 
بودند. در نهایت، یک تشکر بزرگ 
از شما، هوادارانم، که من را در 
تمام این سال ها همراهی کردید. 
اکنون زمان آن است که از حضور در 
کنار عزیزانم لذت ببرم و تجربیات 

جدیدی داشته باشم. 
به زودی  دوستانم 

شما را خارج از 
میدان می بینم.

 ناهید کیانی 
 به مدال نقره گرندپری چین رسید

ایسنا: نماینده وزن 57 - کیلوگرم تکواندوی 
بانوان ایران با شکست برابر حریف خود از کانادا 
به مدال نقره رقابت های گرندپری چین دست 
یافت. در ادامه رقابت های روز نخست تکواندو 
گرندپری چین، ناهید کیانی دارنده مدال طلای 
جهان و نماینده وزن 57 -کیلوگرم بانوان ایران در 
دیدار فینال مقابل اسکایلر پارک از کانادا با نتیجه 
2 بر یک شکست خورد و به مدال نقره رسید. 
کیانی پیش از این در دور نخست استراحت کرد، 
سپس مقابل فیث دیلون از آمریکا 2 بر یک به 
برتری رسید. وی سپس برابر چیالینگ لو دارنده 
مدال های برنز المپیک و 2 نقره جهان از چین 
تایپه با نتیجه 2 بر یک به برتری رسید و راهی 
نیمه نهایی شد. وی در این مرحله نیز مقابل تاتیانا 
مینینا دارنده مدال های نقره المپیک 2۰2۰ 
توکیو و برنز 2۰23 جهان از روسیه به میدان رفت 
و در پایان با نتیجه2 بر یک به برتری رسید و راهی 
فینال شد. مهدی حاجی  موسایی و ابوالفضل 
زندی در وزن 58 - کیلوگرم، دیگر نمایندگان 
ایران در روز نخست این رقابت ها بودند که با 

شکست مقابل رقبایشان حذف شدند. 

منهای فوتبال 

احتمال محرومیت محمدعلی گرایی  
از المپیک به دلیل پرتاب بطری!

اتحادیه جهانی کشتی، کاپیتان تیم ملی کشتی 
فرنگی را از حضور در میادین بین المللی تا صدور 
رای نهایی محروم کرد. در جریان برگزاری رقابت 
محمدرضا گرایی مثابل حریف ژاپنی در مسابقات 
کشتی فرنگی قهرمانی جهان، در شرایطی که 
گرایی در حال شکست مقابل حریف خود بود، 
یک بطری آب از روی سکوهای تماشاگران به 
روی تشک پرتاب شد؛ اتفاقی که منجر به وقفه 
در جریان مبارزه و در نهایت پیروزی محمدرضا 
گرایی شد. ژاپنی ها با اعلام اینکه برادر محمدرضا 
گرایی عامل پرتاب بطری به روی تشک بوده است 
خواستار برخورد با او شدند که در نهایت نیز وی از 
روی سکو به بیرون سالن هدایت شد. اما اتحادیه 
جهانی کشتی محمدعلی گرایی را به دلیل انجام 
این کار تا اطلاع ثانوی از حضور در میادین کشتی 
محروم کرده و قرار است کمیته انضباطی این 

اتحادیه درباره وی رای نهایی خود را اعلام کند. 

 ویــژه

کیفیت  پایین بازی و فیلمبرداری 

قبل صحبت در مورد بازی استقلال با مس رفسنجان باید 
بگویم بابت کیفیت افتضاح فیلمبرداری و پخش این مسابقه 
متاسفم و واقعاً می گویم حالم از آن بهم خورد. من در مورد 
لیگ های اروپایی هم صحبت نمی کنم ولی بازی های همین 
کشورهای آسیایی را می بینم و از کیفیت پخش و سایر موارد 
آن لذت می برم. نمی دانم در لیگ برتر ایران یک بازی پخش 
مستقیم با این همه بیننده چرا باید چنین کیفیتی داشته 
باشد؟ این کیفیت فیلمبرداری، آن کیفیت چمن و سایر 
موارد را هم که دیگر نگویم. به قول عادل فردوسی پور در 
فوتبال ایران باید همه چیزمان به هم بیاید. کیفیت تصاویر 
واقعاً خجالت آور بود و امیدوارم این را انعکاس دهید تا بلکه 
به خودشان بیایند و یک فکری به حال این وضعیت داشته 
باشند. کیفیت این بازی تحت تاثیر تعطیلی طولانی مدت 
لیگ بود. ما در بدنسازی و نگه داشتن بازیکنان در شرایط 
بازی به خودی خود مشکل داریم و تعطیلی مسابقات هم 
مزید بر علت می شود تا پویایی از لیگ ما گرفته شود. تعطیلات 
متعدد و طولانی مدت کیفیت بازی ها را می گیرد و این اثرش 
را روی دیدار استقلال و مس رفسنجان هم گذاشته بود. شما 
نگاه کنید سپاهان که در لیگ قهرمانان آسیا بازی داشت و 
در شرایط بازی قرار داشت چقدر عملکرد بهتری داشت. این 
تعطیلات به فوتبال ما واقعاً ضربه می زند و اثر مستقیمی هم 
روی کیفیت بازی دیروز داشت که به نظرم باعث شده بود 
دو تیم شادابی و نشاط در زمین نداشته باشند. در خصوص 
خود بازی باید بگویم دو تیم کمی محتاطانه بازی کردند و در 
ابتدا به دنبال این بودند که بازنده بازی نباشند و در نوبت بعد 
اینکه اگر فرصتی به دست آوردند بتوانند برنده بازی شوند. 
موقعیت هایی در طول بازی ایجاد شد و استقلال تیم برتر این 
میدان بود و به نظرم شایسته این بردی که به دست آورد بود. 
سه امتیاز مهم در شرایطی که تیم سرحال و آماده نیست 
می تواند مفید و موثر باشد و امیدوارم این روند در ادامه برای 
آبی پوشان شکل بهتری به خودش بگیرد. استقلال هنوز از 
فرمت ایده آل خودش فاصله دارد و تا وقتی آمده بود کمی 
جان بگیرد به تعطیلی لیگ برتر خورد و بدشانسی بزرگی 
برای آبی پوشان بود. آشتی کنان نکونام و خطیر را به فال نیک 
می گیرم ولی متاسفم که یک نفر از جامعه کشتی باید بیاید 
چنین اقدامی انجام دهد. پس بزرگان و پیشکسوتان باشگاه 
کجا هستند؟ مثل این می ماند که دو نفر از بزرگان کشتی با 
هم درگیر شوند و مهدی تاج بیاید آنها را آشتی دهد. این 

اتفاق واقعاً باعث ناراحتی است. 

محسن قهرمانی داور سابق فوتبال کشورمان 
به عنوان سرپرست هیات راگبی استان خراسان 
رضوی انتخاب شد. وی در این خصوص و البته 

وضعیت داوری کشورمان صحبت کرد. 
   شما به عنوان سرپرست هیات راگبی 

استان خراسان رضوی انتخاب شدی!
 من با ورزش راگبی بیگانه نیستم و 5 سال 
رئیس هیات انجمن های ورزشی استان خراسان 
رضوی بودم که راگبی هم یکی از رشته های 
ورزشی بود که به عنوان انجمن زیر نظر فدراسیون 
انجمن های ورزشی کار می کرد و طبیعتاً تمامی 
اشخاصی که در انجمن راگبی استان خراسان 
رضوی حضور داشتند با من در ارتباط بودند. من 
تمامی تیم های راگبی استان خراسان رضوی را 
می شناسم و در آن 5 سال که رئیس انجمن های 
ورزشی بودم مقام های برتر کشوری را به دست 
می آوردند. اسفند سال گذشته محمد علیپور 
رئیس فدراسیون انجمن های ورزشی از من 
خواست تا سرپرست هیات راگبی استان خراسان 
رضوی شوم و از آنجا که رفاقت خوبی با میرمهدی 
حسینی سرپرست فدراسیون راگبی دارم روی 
این پیشنهاد فکر کردم ولی به دلیل مشغله 
کاری و امور شخصی در آن زمان نتوانستم قبول 

مسئولیت کنم. 
 در رقابت های لیگ برتر فوتبال از همین 
هفته های آغازین مسابقات اعتراض تیم ها 

به قضاوت داوران افزایش یافته است!
 اعتراض تیم ها را مواردی بحق می دانم و 
به عنوان ناظر فدراسیون شاهد قضاوت داوران 
در بازی های لیگ برتر هستم. دوستان مسئولی 
که در فدراسیون هستند باید بنشینند و فکر 
عاجل کنند. هر هفته اعتراض ها بیشتر می شود 
و دلیل آن این است داوران و کمک داوران به 
لحاظ تمرکز، اعتماد به نفس و شرایط روحی 
روانی وضعیت خوبی ندارند. اگر بخواهیم به 
عملکرد داوران از لحاظ روحی روانی نمره دهیم 
از 1۰۰، نمره 3۰ یا 4۰ هم نمی گیرند. در خصوص 
استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی هم اول 
باید فرهنگ استفاده از ان در فوتبال کشور وارد 
 VAR شود. برای پیاده کردن فرهنگ استفاده از
نیز، همان طور که برای داوران کلاس گذاشته 
می شود، برای سرمربیان تیم های لیگ برتری هم 
باید کلاس بگذارند، چون رفتار سرمربیان در کنار 
زمین اهمیت دارند و بازیکنان، همکاران کادرفنی 
و تماشاگران از این رفتار تأسی می گیرند. بدون 
جا انداختن فرهنگ VAR، آوردن این سیستم 
فایده ای ندارد. تیم های لیگ برتری که اصرار 
به ورود VAR دارند، N میلیارد در فصل هزینه 
می کنند و قرارداد های میلیاردی با بازیکنان 
می بندند. می توانند از هر قرارداد سنگین خود 
یک میلیارد کم کنند و VAR را برای خود وارد 
کنند. در مجموع فعل خواستنی برای صرف 
کردن در راه برخورداری از VAR نیست و فقط 
امیدوارم قضاوت داوران هفته به هفته بهتر شود. 

علی لطیفی 
کارشناس فوتبال 

قهرمانی: 
باشگاه ها می توانند 
VAR را برای خود 

وارد کنند

در بازی های گذشته امیر 
قلعه نویی فرصت بازی کردن 
به حسینی و نیازمند هم 
داده. از سوی دیگر آنها در 
تمرینات حضور یافته و برای 
ایستادن درون چارچوب 
تیم ملی با بیرانوند رقابت 

 . می کنند

عکس  نتشار  ا با  آنجلوتی 
حضور هازارد با مدالش در 
جشن قهرمانی چمپیونزلیگ 
رئال مادرید در سال ۲۰۲۲، 
برای هازارد در یک استوری 
اینستاگرامی نوشت: بهترین ها 
را برای مرحله جدید زندگیت 

آرزو می کنم. 

لئـو مســی با یک جـت 
اختصاصی از میامی راهی 
اردوی آلبی سلسته شد. 
آنتونیو لاخه که در کانال 
آمه ریکا به عنوان مجری کار 
می کند، خلبان هواپیمایی 
بود که لیونل مسی را به 

بوئنوس آیرس رساند. 

ت
شــ

س نو
عک

        خلبان   تمرین آرزو

فتح ا... زاده: پیشنهاد می کنم استقلال سقف را رعایت نکند!

کلهر: تیم گل محمدی  با  وجود تمام کاستی ها خیلی خوب نتیجه گرفته است 

مدیرعامل سابق استقلال گفت: فوتبالی 
که در آن صداقت و عدالت نباشد، فوتبال 
نیست. مرام و معرفت در آن گم شده است. 
اگر بخواهی سالم کار کنی بدهکار می شوی. 
علی فتح ا... زاده، مدیرعامل سابق استقلال 
در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط این تیم 
در مسابقات لیگ برتر اظهار کرد: در ابتدا به 
نکونام تبریک می گویم که چنین تیم خوبی 
را ساخته است که توانسته در 5 هفته ابتدایی 
لیگ نتایج خوبی را کسب کند. با وجود همه 
مشکلات هواداران از تیم رضایت دارند و 
امیدوارم همین روند تا پایان ادامه داشته باشد. 
او درباره آشتی کنان خطیر و نکونام ادامه داد: 

این آشتی کنان را به فال نیک می گیرم زیرا 
برای رسیدن به موفقیت همه ارکان باشگاه 
باید دست در دست هم اتحاد داشته باشند تا 
ان شاءا... در پایان فصل تیم به قهرمانی برسد. 
فتح ا... زاده درباره مشکلات مالی استقلال بیان 
کرد: مشکلات مالی همیشه بوده و زمانی هم 
که بنده مدیر بودم استقلال چنین شرایطی 
را داشت، اما سوال من این است که چرا بین 
استقلال و تیم های دیگر فرق می گذارند؟ چرا 
باید این تیم به خاطر پول از آسیا حذف شود 
و بعد از این اتفاق به استقلال پول بدهند. چرا 
1۰ روز زودتر پول ندادید؟ به خاطر اینکه 
دوست داشتید استقلال از آسیا کنار برود. هزار 

میلیارد به یک تیم می دهید، اما صد میلیارد به 
تیم دیگر نمی دهید اما این را بگویم استقلال 
بیدی نیست که با این بادها بلرزد. این تیم 
پرافتخارترین تیم آسیاست و به راه خود ادامه 
خواهد داد. مدیرعامل سابق استقلال درباره 
اشتباهات داوری در جریان دیدار پرسپولیس 
و گل گهر سیرجان توضیح داد: اظهر من 
الشمس بود که توپ وارد دروازه پرسپولیس 
شد. اگر 1۰ سانتی متر بود، باز هم می شد گفت 
قابل رویت نبوده است اما توپ نیم متر داخل 
بود. به نظرم عده ای نمی خواهند واقعیت ها 
را قبول کنند. او همچنین درباره جریمه 
صد میلیونی اش توسط کمیته انضباطی 

افزود: به جیب خودشان نگاه کرده اند ما را 
جریمه کرده اند. وقتی قانون نباشد هرکس 
به خودش اجازه می دهد چنین آرایی را اعلام 
کند. فوتبالی که در آن صداقت و عدالت نباشد، 
فوتبال نیست. اگر بخواهی سالم کار کنی 
بدهکار می شوی. فتح ا... زاده درباره کسر یک 
امتیاز از پرسپولیس توسط کمیته انضباطی 
گفت: با کسر یک امتیاز چه اتفاقی می افتد؟ 
به خطیر پیشنهاد می کنم سقف را رعایت 
نکند و چند بازیکن جذب کند چون در نهایت 
یک امتیاز از این تیم کسر می شود. البته اگر 
استقلال جای تیم های دیگر بود 1۰ امتیاز 

کم می کردند. 

محمود کلهر بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد 
است، سرخپوشان در حال حاضر در بهترین فرم خود قرار دارند و 
ساختار دفاعی شاگردان گل محمدی خیلی خوب عمل می کند. 

   بازی با گل گهر 
محمود کلهر در گفت وگو با تسنیم درباره پیروزی پرسپولیس 
مقابل گل گهر اظهار داشت: پرسپولیس بازی دشواری مقابل 
گل گهر داشت و به نظر من سه امتیاز خیلی باارزشی را کسب کرد 
که قطعاً در ادامه لیگ به کمک شاگردان گل محمدی خواهد آمد. 
همه ما می دانیم که لیگ برتر در این فصل خیلی نزدیک است و 
تیم ها خیلی نزدیک به هم فوتبال بازی می کنند. در این شرایط 
کسب سه امتیاز خیلی اهمیت دارد و پرسپولیس هم به رغم تمام 
کاستی هایی که داشته تا اینجای لیگ توانسته است خیلی خوب 

نتیجه بگیرد. 
   لیگ قهرمانان 

وی ادامه داد: پرسپولیس در دیدار مقابل النصر اسیر یکسری 
حواشی شد و هیچ  کس تمرکز لازم را نداشت و گرنه نباید نتیجه 
آن دیدار به آن شکل تمام می شد. پس از آن بازی دیدیم که 
پرسپولیس چه تیم باکیفیتی مقابل الدحیل نشان داد و باید 
بگوییم که سرخپوشان در حال حاضر در بهترین فرم خود قرار 
دارند. کادر فنی و بازیکنان به خوبی توانستند شرایط ذهنی 

خود را تغییر دهند و با کارهای ترکیبی و یک بازی تاکتیکی 
خوب الدحیل را اسیر بازی خوب خود کنند. نکته خوب بازی 
پرسپولیس در قطر بازی بسیار خوب خط دفاع بود، به گونه ای 
که هیچ موقعیت خاصی به مهاجمان و بازیکنان تأثیرگذار حریف 

قطری ندادند و یک نتیجه خیلی خوب رقم خورد. 
   بازی مهم 

بازیکن پیشین پرسپولیس با اشاره به این موضوع که 
سرخپوشان در یکی از مهم ترین بازی های فصل شان به پیروزی 
رسیدند، تصریح کرد: همان طور که گفتم، به دلیل فشردگی 
بازی ها و نزدیکی تیم ها به هم، کسب سه امتیاز در بازی ها اهمیت 
بالایی دارد و گل گهر هم تیمی است که فوتبال خوب و باکیفیتی 
به نمایش می گذارد و دیدیم بعد از گلی که به ثمر رساند، بازی 
خوبی از خود به نمایش گذاشت و در دقایقی از بازی پرسپولیس را 
تحت فشار قرار داده بود. با این اوصاف پرسپولیس یک برد خیلی 
مهم را به دست آورد. رقابت در این فصل خیلی نزدیک است و 
سه امتیاز هایی که تیم ها در این مقطع به دست می آورند در آخر 
فصل کمک حال تیم ها خواهد بود به ویژه که پرسپولیس برای 

قهرمانی هم تلاش می کند. 
   مشکل گلزنی 

کلهر در واکنش به این موضوع که سرخپوشان همچنان مشکل 

گلزنی دارند و با حداقل اختلاف حریفان شان را می برند، گفت: به 
هر حال بازی ها فشرده برگزار می شود و کادر فنی پرسپولیس با 
شرایط سختی روبه روست و باید با برنامه ریزی اصولی بازیکنان 
را در آمادگی نگه دارد. ارزش کسب سه امتیاز خیلی مهمتر از 
آن است که گل های زیادی رد و بدل شود و تیم به امتیاز کامل 
نرسد. شما اگر گل های زیادی هم به ثمر برسانید، ولی نتوانید 
به پیروزی برسید فایده ای ندارد. مهم این است که پرسپولیس 
به بلوغ تاکتیکی رسیده و ساختار دفاعی و تاکتیکی تیم خیلی 
خوب است. در بازی مقابل گل گهر هم پای شهاب زاهدی به گل 
باز شد و امیدوارم که این بازیکن بتواند این روند را ادامه دهد تا 

پرسپولیس ثمرات مثبت این اتفاق را ببیند. 
   اردوی تیم ملی 

وی در پایان راجع به اینکه باز هم لیگ به دلیل برگزاری اردوی 
تیم ملی به تعویق می افتد، خاطرنشان کرد: وقفه های پرتعداد و 
تعطیلی طولانی مسابقات لیگ به ضرر همه تیم هاست. تیم ها 
باید چند بار بدنسازی و کارهای تاکتیکی را بارها مرور کنند. 
پرسپولیس هم از این قاعده مستثنی نیست و کادر فنی این 
تیم کار دشواری برای حفظ آمادگی تیم خواهد داشت. بالاخره 
پرسپولیس در آسیا هم حضور دارد و باید با تمام قوا حاضر شود 

تا از اعتبار خود دفاع کند. 


